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   PROTOKÓŁ nr LIII/23 

sesji Rady Powiatu w Gryfinie 

w dniu 26 października 2023 r. 

   

LIII sesja Rady Powiatu w Gryfinie odbyła się w dniu 26 października 2023 r. o godz. 14:00  

w sali obrad Starostwa Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. Posiedzenie 

otworzył Przewodniczący Rady Roman Michalski i stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 18 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 21 osób stanowiło kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji (lista obecności radnych - zał. nr 1). Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni 

goście (zał. nr 2). 

 

I. Sprawy regulaminowe:   

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powitał zebranych gości, uczniów szkół 

ponadpodstawowych, rodziców, wychowawców, przedstawicieli służb mundurowych, 

kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Gryfinie, Zarząd Powiatu oraz Radę Powiatu. Na protokolantów powołał Magdalenę 

Romankiewicz i Dominikę Konopnicką. Na podstawie § 20 ust. 4 Regulaminu Rady Powiatu 

w Gryfinie stanowiącego załącznik nr 1 do Statutu Powiatu Gryfińskiego Przewodniczący Rady 

na wniosek Zarządu Powiatu wniósł o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu  

w punkcie V porządku obrad projektu uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 

budżetu powiatu na 2023 rok (druk nr 2a/LIII). W związku z powyższym kolejne punkty 

porządku obrad uległy przesunięciu. Przedmiotowy projekt uchwały był przedmiotem 

wszystkich komisji Rady Powiatu w Gryfinie. Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie 

nad wnioskiem o zmianę porządku obrad (wniosek został przyjęty jednogłośnie: 18 za;  

0 wstrz.; 0 przeciw) – od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Zbigniew Szmaja 

(18+1=19) – i kolejno nad porządkiem obrad wraz ze zmianą (zmieniony porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie: 18 za; 0 wstrz.; 0 przeciw; Radny Zbigniew Szmaja nie brał udziału  

w głosowaniu - stanowi zał. nr 3). Imienne głosowania stanowią zał. nr 4.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że do Rady Powiatu wpłynęło pismo  

Prezesa Gryfińskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku dot. pomocy rzeczowej i finansowej  
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z powodu zalania pomieszczeń biura Uniwersytetu. Następnie Przewodniczący dodał, że Pani 

Prezes Urszula Kwietniewska - Łacny jest obecna na sesji i udzielił Jej głosu. 

 
Prezes Gryfińskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku Urszula Kwietniewska – Łacny 

powiedziała, że w tym roku Uniwersytet rozpoczął czternasty rok pracy, sama ma zaszczyt być 

już dziesięć lat w Uniwersytecie. Nowy rok rozpoczął się trochę tragicznie, ponieważ w trakcie 

wakacji dach, który niby był naprawiony, zaczął przeciekać. Całe wakacje dość porządnie lało. 

Pomieszczenie, w którym pracuje sekcja rękodzieła, zostało zupełnie zalane. Sufit, podłogi, 

szafy. Zniszczeniu uległy prace ręczne, znajdujące się w szafach, które Uniwersytet wystawiał 

na jarmarkach wielkanocnych i bożonarodzeniowych. Uczestnicy Uniwersytetu nie mają 

pomieszczenia, materiałów, mebli, tj. stołów, szaf, krzeseł, regałów. Od momentu, kiedy 

zostało to zgłoszone do TBS-u minął już ponad miesiąc, bo to jest budynek gminny zarządzany 

przez TBS z którym podpisali umowę najmu. Do tej pory jest zgnilizna w wykładzinie,  jeszcze 

po starym PZU, wszystko zgniło. Dodała, że nie mogą normalnie pracować i oddychać, bo po 

prostu jest spleśniałe powietrze. Prosili o szybkie usunięcie szkód, ale na razie to wszystko idzie 

opieszale przez tych, którzy powinni się tym zająć. Nie jest własnością Uniwersytetu, nie 

bardzo mogą sami coś zrobić, a poza tym nie umieją. Nie mają sprzętu ani transportu.  

W związku z powyższym zwróciła się do  Radnych jak również do indywidualnych ludzi. Jeżeli 

Państwo są w stanie jakoś pomóc czy wpłacić środki na podane konto, aby mogli zakupić 

materiały z których mogliby cokolwiek zrobić np. na bożonarodzeniowe stragany, stroiki, które 

potem rozdają itd. W tej chwili nie mają nic. Na dzień dzisiejszy Koalicja Obywatelska 

użyczyła im pomieszczenie znajdujące się przy ulicy Energetyków. Do końca roku mogą to 

pomieszczenie wykorzystać, ale nie wiedzą co będzie z tym, w którym są teraz. Jeżeli nawet 

TBS to uprzątnie jutro, co dzisiaj Pan Miler obiecał na sesji gminy, to trzeba odnowić, 

wyremontować pomieszczenie, a orzeczenie tych, którzy sprawdzali stan pomieszczenia, 

mówią, że koszty remontu i wszystkiego co trzeba tam zrobić wynoszą około 40 tysięcy 

złotych. Nie wie czy to pomieszczenie w tym roku w ogóle zostanie zrobione czy nie. Znaczy 

na dzisiaj nic nie wiedzą, bo po prostu lata to sobie między społecznością, która mieszka w tym 

domu między TBSem, między gminą. Najlepiej jak Uniwersytet sam wymalowałby 

pomieszczenie - taka była sugestia.  Pomieszczenie należy odgrzybić i przygotować, żeby 

można było się za cokolwiek zabrać. Dlatego jeszcze raz poprosiła Państwa Radnych o pomoc. 

Radni może mają znajomych, którzy mają meble, które chcieliby oddać. Czyli regały niedużo 

trzy, cztery, jakąś szafę, dziesięć/dwanaście krzeseł, stół, przy którym można byłoby pracować. 

Na ten czas będą starali się, jeżeli dostaną jakieś środki finansowe i kupią materiały, pracować 
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w pomieszczeniach, które oddała Koalicja Obywatelska. Natomiast jeżeli nie będą mieć 

pieniędzy na zakup tych materiałów to będą niestety wegetować i nie będą nic robić, bo nie 

mają czym, na czym i gdzie. Podziękowała Radnym za wysłuchanie i poprosiła o pomoc. 

 

Radna Joanna Kostrzewa zapytała o przyczynę zaistniałego wydarzenia. 

 

Prezes Gryfińskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku Urszula Kwietniewska – Łacny 

odpowiedziała, że padający deszcz i przedostanie się opadów przez dach. 

 

Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że w jej przychodni zalewana jest piwnica. W Gryfinie 

jest problem z odprowadzaniem deszczówki. Piwnice zalewane są systematycznie, jest to 

naprawdę duży problem. Problem z deszczówką jest kosztowny, gdyż trzeba byłoby zrobić całe 

plany. Cała ulica Bolesława Chrobrego jest zalewana. Apteka jest zalewana, przychodnia jest 

zalewana. Dlatego zapytała o przyczynę, bo będzie to samo przy następnych deszczach.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że uwrażliwia wszystkich na ten 

problem. Podziękował Pani Prezes i odczytał konkluzję z pisma złożonego do Rady, cytat: 

„Liczymy na wasze otwarte serca indywidualnie, jak i na pomoc rzeczową, finansową od 

Starostwa Powiatowego”. Wszystkie dane są w Biurze Obsługi Rady, jeżeli chodzi o numer 

konta i kontakt z Panią Prezes.  

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Hubert Andrych (19+1=20) 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że Radny Wojciech Długoborski złożył 

poprawki do protokołu nr LII/23 z dnia 26 września 2023 r., które zostały uwzględnione. 

Przewodniczący zarządził głosowanie w wyniku, którego protokół został przyjęty jednogłośnie 

(20 za; 0 wstrz.; 0 przeciw;). Imienne głosowanie stanowi zał. nr 4. 

 

I. Uroczyste wręczenie stypendiów Rady Powiatu w Gryfinie uczniom szkół 

prowadzonych przez Powiat Gryfiński za szczególne wyniki w nauce w II 

semestrze roku szkolnego 2022/2023 oraz szczególne osiągnięcia w nauce  

i szczególne osiągnięcia sportowe w roku szkolnym 2022/2023. 
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Starszy Inspektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Monika Baczyńska-

Padjasek powiedziała, że cytat: „Szanowni Państwo, za chwilę, po raz kolejny wręczone 

zostaną stypendia najzdolniejszym uczniom szkół prowadzonych przez Powiat i są to ostatnie 

stypendia przyznane według obowiązujących dotychczas kryteriów, przyjętych uchwałą Rady 

Powiatu w 2014 r. Myślę, że jest to dobry moment na małe podsumowanie. Przez 9 lat realizacji 

Programu wspierania edukacji uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Gryfiński przyznano 

ogółem 348 stypendiów na łączną kwotę prawie 192 tysięcy złotych. Najwięcej stypendiów,  

bo 324 przyznanych zostało w kategorii za szczególne wyniki w nauce. Otrzymali je uczniowie, 

którzy w klasyfikacji semestralnej lub końcowo rocznej uzyskali średnią ocen 5,0 lub wyższą. 

Za szczególne osiągnięcia sportowe przyznano 19 stypendiów, 4 - za szczególne osiągnięcia  

w nauce oraz 1 za osiągnięcia artystyczne. Z tej formy wsparcia, która ma charakter 

motywacyjny, skorzystało w sumie 181 najzdolniejszych uczniów naszych szkół. W ich gronie 

są także dzisiejsi stypendyści. Czas, byśmy poznali ich osiągnięcia, zainteresowania oraz plany 

na najbliższą przyszłość. Prezydium Rady proszę zaś o wręczenie listów gratulacyjnych. 

Stypendium w kategorii za szczególne osiągnięcia w nauce w roku szkolnym 2022/2023 

otrzymała Amelia Zalcewicz, uczennica IV klasy technikum w zawodzie technik hotelarstwa  

w ZSP w Chojnie. Jest finalistką centralnego etapu Olimpiady Wiedzy Hotelarskiej, W części 

praktycznej egzaminu w kwalifikacji Obsługa gości w obiekcie świadczącym usługi hotelarskie 

zdobyła 100% punktów. Po stażach zawodowych na Malcie zaczęła zgłębiać tajniki zawodu 

baristy. Uczy się wykonywać tzw. latte art, interesuje się również dekoracją stołów. W wolnych 

chwilach Amelia maluje obrazy – od pejzaży, po portrety i martwą naturę. Napisała również 

własną książkę, którą opublikowała anonimowo w Wattpadzie. Książka cieszyła się dużym 

zainteresowaniem wśród czytelników. 

 

Za szczególne wyniki w nauce stypendiami nagrodzonych zostało 25 uczniów. Są to: 

Aleksander Cierlecki, uczeń IV klasy o profilu medyczno-ekologicznym w I LO w Gryfinie. 

Stypendysta Krajowego Funduszu na Rzecz Dzieci – program ZDOLNI na rok 2023/24. 

Uczestnik wielu konkursów przedmiotowych m.in. Olimpiady Biologicznej, Olimpiady Wiedzy 

o Mózgu oraz konkursu z zakresu neurobiologii i nauk o mózgu. Pasją Aleksandra jest 

mikrobiologia, genetyka i farmakologia, a największym marzeniem jest praca w zawodzie 

lekarza. Chwile wolne od nauki poświęca na różne aktywności kulturalne i sportowe.  

Od niedawna trenuje tenisa ziemnego. Okazjonalnie jest też poetą – pisze wiersze, zazwyczaj 

poświęcone sytuacji człowieka we współczesnym świecie. Średnia ocen: 5,71. 
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Kacper Romuk, uczeń II klasy o profilu politechniczno-medycznym w I LO w Gryfinie. 

Zdobywca wyróżnienia, a tym samym tytułu laureata w ogólnopolskim konkursie na referat o 

tematyce astronomiczno-astronautycznej podczas Ogólnopolskiego Młodzieżowego 

Seminarium Astronomicznego (OMSA) w Grudziądzu. Wspólnie z innymi uczniami uczestniczył 

w projekcie „AstroPi program 0”, poprawnie wysyłając na ISS program przekazujący życzenia 

dla astronautów napisany w języku C++. Jest przewodniczącym zespołu SpaceY, z którym 

zakwalifikował się do europejskiego konkursu CanSat. Zespół buduje swojego małego satelitę. 

W kręgu zainteresowań Kacpra znajduje się matematyka, fizyka oraz astronautyka. W wolnym 

czasie programuje kontrolery Arduino w C++, pisze strony w języku HTML oraz pogłębia 

wiedzę w zakresie swoich zainteresowań. Jest także zafascynowany prywatnym sektorem 

kosmicznym, w szczególności firmą SpaceX. Średnia ocen: 5,60. 

 

Marika Marczuk, uczennica II klasy LO o profilu psychologiczno-prawnym w ZSP  

w Gryfinie. Zdobyła tytuł finalisty w Ogólnopolskim Konkursie Wiedzy o Mikołaju Koperniku 

oraz wyróżnienie za najlepszy projekt edukacyjny na temat „Nauki Mikołaja Kopernika w XXI 

w. - jak je propagować?”. Lubi czytać i oglądać programy naukowe. Aktywnie działa  

w szkolnym wolontariacie i życiu społecznym szkoły. Jej pasją są sporty zimowe,  

w szczególności jazda na nartach. Średnia ocen: 5,38. 

 

Mikołaj Bartos, uczeń IV klasy o profilu filologiczno-politechnicznym w I LO w Gryfinie. Jego 

zainteresowania to matematyka, fizyka, mitologia – szczególnie nordycka i słowiańska, a także 

gry planszowe i karciane oraz sport. Mikołaj reprezentuje szkołę w meczach koszykówki  

i sztafetowych biegach przełajowych. Po maturze planuje podjąć studia na wydziale ekonomii. 

Średnia ocen: 5,31. 

 

Amelia Przybylska, uczennica III klasy LO o profilu przyrodniczym z elementami 

kryminalistyki w ZSP w Chojnie. Uczestniczyła w międzynarodowym przedsięwzięciu „Klimat 

na pierwszym planie” Została także zakwalifikowana na mobilność do Turcji w ramach 

projektu „Praktyczne podejście do doradztwa zawodowego”, Interesuje się biologią,  

a przyszłość wiąże z medycyną. W wolnych chwilach czyta literaturę medyczną głównie  

z dziedziny neurochirurgii i medycyny sądowej. Interesują ją również wszelkie niewyjaśnione 

zagadki i afery kryminalne. Średnia ocen: 5,25. 
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Kacper Matoszko, uczeń IV klasy o profilu filologiczno-politechnicznym I LO w Gryfinie. 

Posiada szeroki wachlarz zainteresowań – od architektury, modelarstwa plastikowego, 

pojazdów pancernych z okresu I i II Wojny Światowej po pszczelarstwo, astronomię i prozę 

Andrzeja Sapkowskiego. Trenuje karate kyokushin i strzelectwo, rozwija także swoje zdolności 

plastyczne w Miejskim Ośrodku Kultury w Moryniu. Po skończeniu szkoły średniej planuje 

studia na kierunku robotyki i automatyki, a w przyszłości chciałby pracować jako instalator 

domów inteligentnych. Średnia ocen: 5,23. 

 

Wanesa Adamska, uczennica IV klasy LO o profilu przyrodniczym z elementami kryminalistyki 

w ZSP w Chojnie. Wrażliwa na krzywdę ludzką, często angażuje się w różne akcje 

wolontariackie. Reprezentowała szkołę w zawodach sportowych, rozwija także swoją pasję 

śpiewania. Jest wokalistką lokalnego zespołu Fluid. Gra na pianinie, gitarze i ukulele. 

Komponuje własną muzykę i dzieli się nią ze światem. Światło dzienne ujrzały już 3 autorskie 

piosenki Wanesy wraz ze zrealizowanymi do nich teledyskami. Marzy o studiach muzycznych 

na kierunku jazzowym. Średnia ocen: 5,20. 

 

Angelika Piasecka, uczennica IV klasy technikum w zawodzie technik logistyk w ZSP  

w Gryfinie. W kręgu jej hobby znajduje się literatura, film, muzyka, a także gry komputerowe, 

podróże i pająki. W przyszłości marzy o pracy w zawodzie logistyka lub leśnika. Średnia ocen: 

5,17. 

 

Martyna Maćkowiak, uczennica II klasy technikum w zawodzie technik budownictwa w ZSP w 

Chojnie. Zaangażowana w działalność Samorządu Uczniowskiego, współorganizowała 

spotkanie historyczno-literackie poświęcone pamięci Żołnierzy Wyklętych. Jest uzdolniona 

matematycznie, interesuje się budownictwem i swoją przyszłość wiąże właśnie z tą branżą. 

Średnia ocen: 5,16. 

 

Martyna Chruścińska, uczennica II klasy o profilu filologiczno-medialnym w I LO w Gryfinie. 

Laureatka Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej 2023 „Młodzież zapobiega 

pożarom” na szczeblu gminnym oraz powiatowym. Wygrała X Wojewódzkie Integracyjne 

Zawody Latawcowo-Balonowe w kategorii konstrukcyjnej latawce płaskie. Hobby Martyny to 

podróże, literatura i muzyka. Planuje studia na kierunku psychologii lub dziennikarstwa. 

Średnia ocen: 5,13. 
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Alicja Feręc, uczennica II klasy oddziału przygotowania wojskowego w ZSP w Chojnie. Należy 

do Szkolnej Grupy WOPR. Reprezentowała szkołę w Zachodniopomorskim Przeglądzie 

Musztry Klas Mundurowych, brała udział w szkoleniu „Trenuj z wojskiem sam i w grupie” oraz 

pikniku militarnym „Silna Biało-Czerwona”. Uczestniczyła również w Ogólnopolskiej 

Olimpiadzie Wiedzy o Sporcie i Kulturze Fizycznej. Dalszą edukację wiąże z wojskowością,  

a następnie chciałaby dołączyć do Wojsk Obrony Terytorialnej. Średnia ocen: 5,12. 

 

Nikola Hołota, uczennica V klasy technikum w zawodzie technik żywienia i usług 

gastronomicznych w ZSP w Chojnie. Z zaangażowaniem rozwija wiedzę i umiejętności  

w branży gastronomicznej. Specjalizuje się w wyrobach cukierniczych, uczestniczyła  

w Ogólnopolskim Konkursie Uczniowskim Cukierni Sowa. Dwukrotnie odbywała praktykę 

zawodową na Malcie. Reprezentowała szkołę w olimpiadach i konkursach z zakresu żywienia. 

Hobby Nikoli to przede wszystkim dietetyka i żywienie człowieka oraz zdrowy styl życia  

i z tymi dziedzinami związany będzie jej wybór ścieżki dalszej edukacji. Średnia ocen: 5,11. 

 

Dawid Gil, uczeń III klasy technikum w zawodzie technik budownictwa w ZSP w Chojnie. Wzór 

dyscypliny i pracowitości, zaangażowany w życie szkoły i szkolne akcje charytatywne. Brał 

udział w przedsięwzięciu „Klimat na pierwszym planie” w Portugalii. W wolnych chwilach 

czyta, doskonali grę na gitarze i trenuje karate w klubie sportowym Karate Kyokushin Shodan 

w Chojnie. Średnia ocen: 5,11. 

 

Dominik Maciejski, uczeń IV klasy o profilu medyczno-ekologicznym w I LO w Gryfinie.  

Z sukcesami reprezentuje szkołę w olimpiadach i konkursach biologicznych. W kręgu 

zainteresowań Dominika jest gra w szachy, ping-ponga i squasha, a także neurobiologia, 

prowadzenie doświadczeń i badań naukowych i czytanie książek, w szczególności autorstwa 

Brandona Sandersona. W przyszłości chciałby zostać lekarzem. Średnia ocen: 5,08. 

 

Artur Bosak, absolwent Branżowej Szkoły I Stopnia w zawodzie monter zabudowy i robót 

wykończeniowych w budownictwie w ZSP w Chojnie. Reprezentował szkołę w prestiżowym 

turnieju budowlanym „Złota kielnia”. Zrealizował zagraniczny staż w ramach projektu 

„Europejskie staże” z programu Erasmus+. Uzyskał 100% wynik z części praktycznej 

egzaminu zawodowego. Średnia ocen: 5,08. 
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Kajetan Kalarus, uczeń II klasy o profilu politechniczno-medycznym w I LO w Gryfinie. 

Uzyskał wyróżnienie w Międzynarodowym Konkursie Matematycznym „Kangur”. Wraz  

z kolegami z klasy tworzy zespół SpaceY, z którym zakwalifikował się do europejskiego 

konkursu CanSat, i budują małego satelitę.  Współprowadzi konto szkoły i radiowęzła na 

Instagramie.  W wolnych chwilach uczęszcza na zajęcia SKS z siatkówki, Interesuje się 

matematyką oraz fizyką kwantową, Po skończeniu nauki w liceum planuje podjąć studia 

związane z właśnie z tymi dziedzinami. Średnia ocen: 5,07. 

 

Piotr Pośniak, uczeń V klasy technikum w zawodzie technik informatyk w ZSP w Chojnie. 

Stypendysta Stypendium Prezesa Rady Ministrów. W ramach projektu „Od praktyki do pracy” 

uczestniczył w zagranicznych stażach w Rumunii. Interesuje się informatyką – na bieżąco śledzi 

nowości technologiczne, ukończył kurs grafiki komputerowej, posiada także certyfikat fundacji 

VCC, Pasjonuje go również muzyka – jest wokalistą i gitarzystą rockowego zespołu Hangover. 

Po maturze chciałby studiować informatykę w Poznaniu i rozwijać się w zakresie 

cyberbezbieczeństwa. Marzy o założeniu własnej firmy. Średnia ocen: 5,06. 

 

Piotr Nietreba, uczeń II klasy LO o profilu humanistyczno-prawnym w ZSP w Chojnie. 

Zakwalifikował się do nowatorskiego i innowacyjnego projektu edukacyjnego „Akademia 

Młodego Prawnika” realizowanego przez Wydział Prawa i Administracji Uniwersytetu 

Szczecińskiego. W ramach projektu uczestniczył w cyklu stacjonarnych wykładów 

prowadzonych przez wykładowców akademickich. Piotr bardzo dużo czyta, przede wszystkim 

literaturę historyczną i prawniczą. W przyszłości chciałby studiować historię. Średnia ocen: 

5,05. 

 

Filip Łaszczych, uczeń IV klasy technikum w zawodzie technik informatyk w ZSP w Chojnie. 

Był współorganizatorem szkolnego konkursu w ramach Dnia Bezpiecznego Internetu. Jego 

pasją jest informatyka i matematyka. Interesuje się nowościami technologicznymi  

i komputerowymi grami fabularnymi i z gatunku fantasy. W ramach przedsięwzięcia „Zdrowie 

na pierwszym planie” brał udział w mobilności na Węgrzech. Zamierza podjąć studia na 

Zachodniopomorskim Uniwersytecie Technologicznym w Szczecinie, a po ich skończeniu 

pracować jako programista. Średnia ocen: 5,05. 

 

Patrycja Łyczkowska, uczennica IV klasy o profilu filologiczno-politechnicznym w I LO  

w Gryfinie. Reprezentuje szkołę w konkursach i programach edukacyjnych. Interesuje się nauką 
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języków obcych. Biegle mówi po angielsku, ale uczy się także języka niemieckiego, 

hiszpańskiego i włoskiego. Pasją Patrycji jest także architektura wnętrz oraz historia antyczna. 

W niedalekiej przyszłości planuje rozpocząć studia Zachodniopomorskim Uniwersytecie 

Technologicznym na kierunku projektowanie architektury wnętrz i otoczenia. Po ukończeniu 

studiów marzy o pracy w zawodzie projektanta wnętrz. Średnia ocen: 5,00. 

 

Emilia Wołoszczak, uczennica IV klasy o profilu medyczno-ekologicznym w I LO w Gryfinie. 

Interesuje się fotografią, biologią i nauką języków obcych. Po skończeniu liceum planuje 

kontynuować edukację, jednak nie podjęła jeszcze decyzji odnośnie kierunku studiów. Średnia 

ocen: 5,00. 

 

Marcel Szpilski, uczeń III klasy technikum w zawodzie technik budownictwa w ZSP  

w Chojnie. Angażuje się w szkolne akcje charytatywne. W wolnych chwilach czyta i jeździ na 

deskorolce. Przyszłość wiąże z informatyką i budownictwem i w tym kierunku zamierza się dalej 

kształcić. Średnia ocen: 5,00. 

 

Julia Zielińska, uczennica III klasy LO o profilu psychologiczno-prawnym w ZSP w Gryfinie. 

Jej hobby są wszelkiego rodzaju zagadki kryminalne. W wolnych chwilach lubi szkicować 

martwą naturę, interesuje się również fotografią. W przyszłości chciałaby studiować na swoim 

wymarzonym kierunku kryminologii na Uniwersytecie we Wrocławiu. Średnia ocen: 5,00. 

 

Nikola Wojtasik, uczennica II klasy technikum w zawodzie technik logistyk w ZSP  

w Gryfinie. Pasjonatka koni i jazdy konnej. Regularnie jeździ od 3 lat, wielokrotnie brała udział 

w zawodach jeździeckich, osiągając doskonałe wyniki. Wśród osiągnięć Nikoli są również 

zdane odznaki Polskiego Związku Jeździeckiego. Po maturze chciałaby studiować na kierunku 

Fizjoterapii Zwierząt, a wymarzony zawód to trener jeździectwa i fizjoterapeuta koni. Średnia 

ocen: 5,00. 

 

Dominika Kromraj, absolwentka Branżowej Szkoły I Stopnia w zawodzie sprzedawca. 

Miłośniczka tańca, śpiewu, sportu oraz literatury. szczególnie poezji. Lubi pisać wiersze. Nie 

wyobraża sobie życia bez pomagania potrzebującym. Obecnie kontynuuje naukę w Liceum 

Ogólnokształcącym w systemie zaocznym. W planach na przyszłość jest praca w zawodzie 

pielęgniarki lub opiekunki osób starszych. Średnia ocen: 5,00. 
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Stypendia za osiągnięcia sportowe przyznane zostały dziewięciorgu uczniom:  

Alan Ciereszko, uczeń III klasy technikum w zawodzie technik logistyk w ZSP w Gryfinie. 

Posiada III klasę sportową. W 2023 r. zajął 1 miejsce w biegu na 800 m i 1 miejsce w biegu na 

1500 m podczas Mistrzostw Polski LZS w kat. Juniorów Młodszych w Pile. Wywalczył także  

3 lokatę w biegu na 1000 m podczas Halowych Mistrzostw Polski Juniorów Młodszych  

w Rzeszowie. Przyszłość wiąże ze swoją pasją - czyli lekkoatletyką. 

 

Hanna Wieczorek, uczennica II klasy o profilu sportowym w I LO w Gryfinie. Podczas 

Ogólnopolskiego Finału Licealiady w Drużynowych Biegach Przełajowych w Bydgoszczy, wraz 

z koleżankami zajęła 3 miejsce. Natomiast w Finale Wojewódzkim Licealiady w Szkolnej Lidze 

Lekkoatletycznej w Kołobrzegu wywalczyła 2 miejsce indywidualnie w biegu na 100 m i 1 

miejsce drużynowo. Poza sportem interesuje się również nauką języków obcych. Od 3 roku 

życia uczy się angielskiego i na własną rękę czeskiego. Miłośniczka zwierząt, dobrej książki  

i muzyki. Wybór kierunku studiów, to temat jeszcze odległy, ale najprawdopodobniej będzie to 

rehabilitacja, fizjoterapia lub medycyna.  

 

Natalia Kuczyńska, uczennica II klasy o profilu bezpieczeństwo publiczne w I LO w Gryfinie. 

Zajęła 3 miejsce w Finale Ogólnopolskim Licealiady w Drużynowych Biegach Przełajowych  

w Bydgoszczy. Indywidualnie złota medalistka w biegu na 800 m i zdobywczyni 1 miejsca 

drużynowo w Finale Wojewódzkim Licealiady w Kołobrzegu. W chwilach wolnych  

od treningów lubi czytać, słuchać muzyki, gotować i podróżować.  Po skończeniu liceum 

chciałaby studiować na kierunku związanym z kryminalistyką i kryminologią, a swoją 

przyszłość wiąże ze sportem.   

 

Maja Kryształowicz, uczennica II klasy o profilu sportowym w I LO w Gryfinie. Zajęła 1 miejsce 

indywidualnie w skoku w dal oraz 1 miejsce drużynowo w Szkolnej Lidze Lekkoatletycznej 

podczas Finału Wojewódzkiego Licealiady w Kołobrzegu. W czasie wolnym od nauki  

i treningów angażuje się w życie szkoły i społeczności lokalnej. Uwielbia gotować i przykłada 

ogromną wagę do zdrowego odżywiania. Rozważa studia medyczne. W przyszłości chciałaby 

pracować jako fizjoterapeuta, masażysta lub lekarz medycyny estetycznej.  

 

Milena Kawicka, uczennica III klasy o profilu medycznym w I LO w Gryfinie. Wraz  

ze szkolnymi koleżankami zdobyła 3 lokatę w Ogólnopolskim Finale Licealiady w Drużynowych 
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Biegach Przełajowych. Uwielbia podróżować, więc swoją przyszłość wiąże z turystyką.  

Jej marzeniem jest zostać stewardessą. 

 

Julia Chmielewska, uczennica II klasy o profilu sportowym w I LO w Gryfinie. Największym 

osiągnięciem sportowym Julii w tym roku jest 5 miejsce indywidualnie w skoku w dal i 1 miejsce 

drużynowo w Szkolnej Lidze Lekkoatletycznej podczas Finału Wojewódzkiego Licealiady  

w Kołobrzegu. Oprócz sportu, w kręgu zainteresowań Julii jest taniec oraz nauka języków 

obcych. Chciałaby studiować rehabilitację lub medycynę. 

 

Michalina Olechnowska, uczennica II klasy o profilu sportowym w I LO w Gryfinie. Zdobyła 

srebrny medal w skoku wzwyż, a drużynowo zajęła 1 miejsce w Szkolnej Lidze Lekkoatletycznej 

podczas Finału Wojewódzkiego Licealiady w Kołobrzegu. Oprócz sportu, który jest największą 

pasją Michaliny, jest zaangażowana w życie szkoły i klasy. Chciałaby, aby jej przyszła kariera 

zawodowa związana była ze sportem. 

 

Maja Tomaszewska, uczennica II klasy o profilu sportowym w I LO w Gryfinie. Zajęła  

3 miejsce w Finale Ogólnopolskim Licealiady w Drużynowych Biegach Przełajowych  

w Bydgoszczy. Zajęła 5 miejsce indywidualnie w biegu na 200 m oraz 1 miejsce drużynowo  

w Szkolnej Lidze Lekkoatletycznej podczas Finału Wojewódzkiego Licealiady w Kołobrzegu.  

W wolnym czasie doskonali umiejętności z języka angielskiego. Po szkole średniej planuje 

kontynuację nauki na studiach związanych z biologią, a przyszłość chciałaby związać  

ze sportem.  

 

Celestyna Szulc, uczennica IV klasy o profilu medyczno-ekologicznym w I LO w Gryfinie. 

Reprezentując szkołę w Finale Wojewódzkim Licealiady w Szkolnej Lidze lekkoatletycznej  

w Kołobrzegu zajęła indywidualnie 4 miejsce w pchnięciu kulą i 1 miejsce drużynowo.  

Jej największą pasją jest pływanie, od 9 lat trenuje w uczniowskim klubie pływackim Marlin. 

Po maturze planuje studia na Pomorskim Uniwersytecie Medycznym na kierunku lekarsko-

dentystycznym”.  

 

Prezydium Rady Powiatu wraz ze Starostą Gryfińskim wręczyli listy gratulacyjne uczniom 

szkół prowadzonych przez Powiat Gryfiński za szczególne wyniki w nauce w II semestrze 

roku szkolnego 2022/2023 oraz szczególne osiągnięcia w nauce i szczególne osiągnięcia 

sportowe w roku szkolnym 2022/2023. 
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Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że same dobre wrażenia, tyle młodzieży 

uzdolnionej jest w powiecie i oby tak dalej i za to im podziękował. Podziękował też rodzicom, 

którzy na pewno mają w tym swój sukces, ale również i nauczycielom za to, że doprowadzili 

młodzież, przy ich na pewno ogromnej pracy, do takich osiągnięć. Pożyczył wszystkiego 

dobrego na przyszłość.  

 

W tym momencie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach,  

która trwała od godz. 14:45 do godz. 14:50. 

 

II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wysokości opłat za usunięcie  

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających przeznaczonych  

lub używanych do uprawiania sportu lub rekreacji z obszarów wodnych 

położonych na terenie powiatu gryfińskiego obowiązujących w roku 2024 (druk nr 

1/LIII); 

 
Przewodniczący Rady Roman Michalski poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 5), otworzył  

a następnie zamknął dyskusję i w obecności 20 Radnych zarządził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wysokości opłat za usunięcie  

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających przeznaczonych lub używanych 

do uprawiania sportu lub rekreacji z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu 

gryfińskiego obowiązujących w roku 2024: 

za - 20, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIII/381/2023 w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków 

lub innych obiektów pływających przeznaczonych lub używanych do uprawiania sportu lub 

rekreacji z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu gryfińskiego obowiązujących  

w roku 2024 została podjęta jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2023 rok (druk nr 2/LIII); 

 
Przewodniczący Rady Roman Michalski poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 5), otworzył  

a następnie zamknął dyskusję i w obecności 20 Radnych zarządził głosowanie imienne nad 
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projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2023 rok: 

za - 20, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIII/382/2023 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2023 rok została podjęta 

jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2023 rok (druk nr 2a/LIII); 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 5), otworzył  

a następnie zamknął dyskusję i w obecności 20 Radnych zarządził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2023 rok: 

za - 20, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIII/383/2023 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2023 rok została podjęta 

jednogłośnie. 

Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 
V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2023-2039 (druk nr 3/LIII); 

 
Przewodniczący Rady Roman Michalski poprosił o stanowiska komisji (zał. nr 5), otworzył  

a następnie zamknął dyskusję i w obecności 20 Radnych zarządził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2023-2039: 

za - 20, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr LIII/384/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gryfińskiego na lata 2023-2039 została podjęta jednogłośnie. 
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Imienne głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 4. 

 
VI. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 4/LIII). 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski poprosił Radnych przede wszystkim o zadawanie 

pytań z przedłożonego sprawozdania. Następnie dodał, że na dwóch posiedzeniach Zarząd 

pracował nad sprawami dotyczącymi ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na terenie Powiatu Gryfińskiego. Na jednym z posiedzeń Zarząd przyjął projekt uchwały w tej 

sprawie, który skierował pod konsultacje do gmin i przedstawicieli farmaceutów. W związku 

ze zmianą ustawy polegającą na przeniesieniu kompetencji na Zarząd Powiatu polegających na 

wyznaczeniu aptek do dyżurowania, o ile z analizy potrzeb mieszkańców będzie taka 

zachodziła, Zarząd posiłkując się opinią prawną na wniosek Wydziału „GN” wstrzymał nadanie 

biegu uchwale. W najbliższych dniach będą brali udział w konsultacjach z Expertem ze 

Związku Powiatów Polskich, aby wyjaśnić wszelkie wątpliwości związane z wprowadzonymi 

zmianami ustawy z dnia 17 sierpnia 2023 r. dotyczącej refundacji leków a mającymi 

obowiązywać od dnia 1 stycznia 2024 r. Podstawowe zmiany to przeniesienie kompetencji na 

Zarząd w zakresie wyznaczenia apteki do dyżurów. Dokonanie analizy potrzeb po otrzymaniu 

do 30 kwietnia 2024 r. informacji od aptek o czasie ich pracy. Opłacanie przez NFZ 4 godzin 

dyżurów dla wyznaczonej apteki. Rozwiązania te dotyczą powiatów, których siedzibą jest 

miasto poniżej 40 tys. mieszkańców. W tej chwili jest to najważniejsza informacja. Dodał,  

że na komisjach przekaże wyliczenia – symulację, ile kosztowałyby nas dotychczasowe 

rozwiązania dyżurowania aptek. Następnie poprosił o zadawanie pytań. 

 

- brak pytań; 

 
VII. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że w okresie między sesyjnym 

wpłynęła interpelacja nr 166/23 złożona przez Radnego Zbigniewa Szmaję dot. poprawienia 

bezpieczeństwa na drodze powiatowej Gardno-Chlebowo (ścieżka dostępu w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu 

następnie Interpelacje i zapytania wraz z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego 

Samorządu Powiatowego, LIII sesja Rady Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 166/23). 

Następnie zapytał, czy któryś z Radnych chciał złożyć interpelację lub zapytanie. 

 

- brak interpelacji i zapytań; 
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VIII. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

 
Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że Radni w wykazie pism otrzymali: 

- odpowiedzi Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami na interpelację nr 161/23 złożoną 

przez Radnego Bartosza Biegusa oraz na interpelacje nr 162/23 i nr 163/23 złożone przez 

Radnego Zbigniewa Szmaję; 

- odpowiedź Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego 

na interpelację nr 164/23 złożoną przez Radnego Wojciecha Długoborskiego. 

 
IX. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że jak co roku, zgodnie z wymogiem 

ustawowym została przeprowadzona przez Niego analiza oświadczeń majątkowych, jako 

Przewodniczącego Rady, ale również przez Pana Starostę, stosownie do zapisów ustawy 

również przez Pana Wojewodę. Wzorem poprzedniego roku zaproponował, że odczyta 

najważniejsze zapisy w kontekście przeprowadzonej przez Niego analizy oświadczeń 

majątkowych Radnych. Dodał, że Radni powinni być zainteresowani korygowaniem błędów, 

które mimo wszystko cały czas występują. Ma to odzwierciedlenie w przeprowadzonej przeze 

Niego analizie, ale również w analizie przeprowadzonej przez Naczelnika Urzędu Skarbowego. 

W związku z powyższym poprosił Radnych o przyjęcie takiej formuły, aby Radni zgłaszali się 

do Biura Obsługi Rady celem uzyskania informacji o błędach popełnionych w oświadczeniu. 

Choć oczywiście nie wszyscy takie błędy popełnili, bo jest pięciu Radnych, których 

oświadczenia nie zawierały uwag. Przynajmniej w analizie przeprowadzonej przez 

Przewodniczącego Rady. Chyba, że Państwo Radni woleli formułę wcześniejszą i miał 

odczytać całą przeprowadzoną analizę, jak również te przeprowadzone przez Naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Gryfinie i w innych urzędach w zależności od zamieszkania danej 

osoby. Nie widząc głosów sprzeciwu, stosując pierwszą formułę, Przewodniczący odczytał 

fragment analizy oświadczeń majątkowych Radnych, cytat: „Na podstawie artykułu 25c ustawy  

z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym stwierdzam, że wszyscy Radni 

oświadczenie majątkowe złożyli zgodnie z ustawowym terminem. Przewodniczący Rady 

Powiatu Pan Roman Michalski oraz Starosta Powiatu Pan Wojciech Konarski oświadczenia 

swoje złożyli zgodnie z przepisami prawa wojewodzie zachodniopomorskiemu. Oświadczenia 

złożone przez Pana Starostę i Pana Przewodniczącego nie zawierały uwag. Oświadczenia 

zostały złożone zgodnie z terminem i bez błędów.  W dalszej części zostali wyszczególnieni 
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poszczególni Radni” (analiza oświadczeń majątkowych Radych za rok 2022 stanowi zał. nr 6). 

Następnie powiedział, że wpłynęła również analiza oświadczeń majątkowych Radnych 

Powiatu Gryfińskiego oraz pracowników samorządu powiatowego przeprowadzona przez 

Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gryfinie (pismo z dnia 9 października 2023 r. dotyczące 

przeprowadzonej analizy stanowi zał. nr 7). Następnie powiedział, żeby Radni wzięli sobie do 

serca uwagę Pana Naczelnika o wypełnianiu oświadczeń majątkowych, tj. „Dokładne i zupełne 

wypełnianie oświadczeń majątkowych przez osoby zobowiązane do ich składania może  

w znaczący sposób ograniczyć wątpliwości, co do poprawności czy też rzetelności składanych 

oświadczeń majątkowych. W stosunku bowiem do osób, co do których zachodzi podejrzenie,  

że w złożonym oświadczeniu majątkowym podały nieprawdę lub zataiły prawdę, kontroli 

oświadczeń majątkowych – na wniosek podmiotu dokonującego analizy – dokonuje Centralne 

Biuro Antykorupcyjne”. W związku z powyższym poprosił wziąć do serca uwagi i się do nich 

dostosować. Jednocześnie poinformował, że do Rady Powiatu w Gryfinie wpłynęły następujące 

pisma: 

1. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gryfinie z dnia 27 lutego 2023 r. dotyczące 

przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego osoby, która w dniu 12 lutego 

2023 r. otrzymała upoważnienie do wydawania decyzji w imieniu Starosty - zał. nr 8. 

2. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gryfinie z dnia 6 marca 2023 r. dotyczące 

przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego osoby w związku z objęciem 

funkcji z dniem 28 stycznia 2023 r. - zał. nr 9. 

3. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gryfinie z dnia 25 maja 2023 r. dotyczące 

przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego osoby, w związku z cofnięciem  

z dniem 11 maja 2023 r. upoważnienia do wydawania decyzji administracyjnych  

w imieniu Starosty - zał. nr 10. 

4. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gryfinie z dnia 16 czerwca 2023 r. dotyczące 

przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego osoby, która w dniu  

29 maja 2023 r. otrzymała upoważnienie do wydawania decyzji w imieniu Starosty - 

zał. nr 11. 

5. Pismo Dyrektora Wydziału Kontroli Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego  

z dnia 3 lipca 2023 r. dotyczące złożonych oświadczeń majątkowych przez Starostę 

Gryfińskiego Wojciecha Konarskiego i Przewodniczącego Rady Powiatu Romana 

Michalskiego - zał. nr 12. 

6. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gryfinie z dnia 21 lipca 2023 r. dotyczące 

przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych osób, które w dniu  
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16 i 30 czerwca 2023 r. otrzymały upoważnienie do wydawania decyzji w imieniu 

Starosty - zał. nr 13. 

7. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gorzowie Wielkopolskim z dnia 31 lipca 

2023 r. dotyczące przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego osoby byłego 

Prezesa Zarządu „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. - zał. nr 14. 

8. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gryfinie z dnia 12 września 2023 r. dotyczące 

przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych: 

- osoby, która w dniu 7 lipca 2023 r. otrzymała upoważnienie do wydawania decyzji  

w imieniu Starosty; 

- osoby w związku z rozwiązaniem stosunku pracy z dniem 31 lipca 2023 r. -  

zał. nr 15. 

9. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gryfinie z dnia 9 października 2023 r. 

dotyczące przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego osoby w związku  

z zakończeniem pełnienia funkcji z dniem 31 sierpnia 2023 r. - zał. nr 16. 

10. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gryfinie z dnia 9 października 2023 r. 

dotyczące przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego osoby w związku  

z objęciem funkcji z dniem 1 września 2023 r. - zał. nr 17. 

11. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gryfinie z dnia 20 października 2023 r. 

dotyczące przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego kierownika jednostki 

organizacyjnej powiatu - zał. nr 18. 

Następnie poprosił Pana Starostę o przedstawienie dokonanej analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych przez wicestarostę, członków zarządu powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika 

powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu oraz osoby wydające decyzje 

administracyjne w Jego imieniu za rok 2022. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że analizie oświadczeń majątkowych  

za rok 2022 podlegały 4 oświadczenia członków zarządu powiatu, 32 oświadczenia 

pracowników Starostwa, którzy w imieniu Starosty wydają decyzje administracyjne, jak 

również 22 oświadczenia kierowników jednostek oraz pracowników powiatowych jednostek 

organizacyjnych, którzy również w imieniu Starosty wydają decyzje. Mowa przede wszystkim 

o Powiatowym Urzędzie Pracy, jak również Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. Wszyscy 

zobowiązani oświadczenia majątkowe złożyli w wymaganym terminie. W żadnym  

z oświadczeń nie stwierdzono nieprawidłowości, które wymagałyby nadania dalszego biegu. 

Oprócz oświadczenia już byłego Prezesa Szpitala Powiatowego w Gryfinie, o czym został 
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poinformowany Zarząd Powiatu. W 18 oświadczeniach zdarzyły się błędy, o czym składający 

oświadczenia zostali poinformowani. Natomiast te błędy nie wymagały tego, aby nadawać 

dalszy bieg sprawiać (analiza oświadczeń majątkowych stanowi zał. nr 19).  

 
 

X. Sprawy różne, informacje, wolne wnioski.  
 
 
Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że Radni otrzymali wykaz pism 

zawierający następujące pisma, tj.: 

1. Odpowiedź Starosty Gryfińskiego na wystąpienie pokontrolne Komisji Rewizyjnej  

w związku z przeprowadzoną kontrolą w zakresie promocji i organizacji wydarzeń 

realizowanych przez stowarzyszenia za 2022 r. oraz za I półrocze 2023 r. - zał. nr 20. 

2. Odpowiedź Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami na interpelacje nr 162/23  

i nr 163/23 złożone przez Radnego Zbigniewa Szmaję - zał. nr 21. 

3. Odpowiedź Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 

Właścicielskiego na interpelację nr 164/23 złożoną przez Radnego Wojciecha 

Długoborskiego - zał. nr 22. 

4. Pismo Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, znak: DOZ-WD.6530.834.2023  

z dnia 19 września 2023 r., dotyczące udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej  

pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Troszynie dotacji w wysokości  

195 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów zadania pn. Troszyn, kościół  

pw. Wniebowzięcia NMP (1 poł. XIV w.): remont dachu – nakaz PINB - zał. nr 23. 

5. Interpelacja Nr 166/23 złożona, w okresie międzysesyjnym, przez Radnego Zbigniewa 

Szmaję dot. poprawienia bezpieczeństwa na drodze powiatowej Gardno-Chlebowo -  

zał. nr 24. 

6. Uchwała Nr LX/692/2023 Rady Miejskiej w Toszku z dnia 27 września 2023 r. w sprawie 

wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy 

ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu 

pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych 

tematycznie - zał. nr 25. 

Następnie dodał, że w dniu dzisiejszym Radni otrzymali pisma, które wpłynęły w terminie,  

po którym zostały przekazane materiały sesyjne: 
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1. Pismo Prezesa Gryfińskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku z dnia 18 października 2023 r. 

dot. pomocy rzeczowej i finansowej z powodu zalania pomieszczeń biura Uniwersytetu - 

zał. nr 26.  

2. Zarządzenie zastępcze nr 4/2023 Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 19 października 

2023 r. w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu w Gryfinie - zał. nr 27. 

3. Odpowiedź Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami na interpelację nr 161/23 Radnego 

Bartosza Biegusa dot. przebudowa dodatkowego odcinka drogi powiatowej nr 1350Z 

Szczecin-Żelisławiec - zał. nr 28.  

 
XI. Zakończenie posiedzenia. 
 

O godz. 15:14 Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski wobec 

wyczerpania porządku obrad zamknął LIII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

 

Protokół sporządziła: 

 
Magdalena Romankiewicz 
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